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P r o t o k ó ł    Nr   LXXI/2023 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 28 września 2023 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 9.00, zakończono o godz. 10.25 

 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów, który otworzył obrady LXXI Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów. 

Powitał: Pana Krzysztofa Kosińskiego – Prezydenta Miasta,  Zastępcę Prezydenta 

Miasta Panią Iwonę Kowalczuk,   Panią Sekretarz Adriannę Saganek ,Panią Ewę 

Szelugę – Skarbnika, Prezesa i  Wiceprezesa Zarządu ZWiK, Przewodniczących 

Zarządów Osiedli oraz mieszkańców miasta, oglądających transmisję obrad. 

Szczególnie serdecznie powitał Panią: Tetjanę Fedorczuk  - Eichler, 

uhonorowaną medalem „Za zasługi dla Ciechanowa”.  

 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, stwierdził 

kworum radnych i prawomocność obrad.  

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 19 - nieobecni Radni:  Pani Joanna Kiszkurno i 

Pan  Marcin Żebrowski  

                                                    

                                                                                          

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wręczenie medalu „ZA ZASŁUGI DLA CIECHANOWA”. 
 
3. Ustalenie porządku obrad. 
 
4. Informacja o protokole z LXX Sesji RM.  
 
5. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o działalności ZWiK  sp. z o.o. za 2022 rok.- druk nr 1. 

7. Projekty uchwał. 

1) w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Ciechanów - druk nr 2; 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023 - druk nr 3; 

3) w sprawie zmiany uchwały nr 346/XXXV/2021 Rady Miasta Ciechanów z 
dnia 25 marca 2021 roku w sprawie: uchwalenia wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 
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będących w posiadaniu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Ciechanowie 
Spółka z o.o. na lata 2022-2024 - druk nr 4; 

4) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 
okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  
na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 
dzierżawy - druk nr 5;  

5) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 
okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  
na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 
dzierżawy - druk nr 6; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - druk nr 7; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 8; 

8) w sprawie wyboru ławników – druk nr 9. 

 
8. Interpelacje.  

9. Wnioski Zarządów Osiedli.  

10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do Rady 

Miasta w okresie międzysesyjnym.  

11.  Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Pkt. 2. Wręczenie medalu „ZA ZASŁUGI DLA CIECHANOWA”. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Kapituła Medalu „Za zasługi dla 

Ciechanowa” przyznała medal  wybitnej Ciechanowiance Pani Tetjanie 

Fedorczuk-Eichler. 

Pan Przewodniczący pokrótce zaprezentował  zasługi Pani Tetjany Fedorczuk-

Eichler dla społeczności Ciechanowa. 

 

Wręczenia medalu dokonali: Przewodniczący RM Pan Krzysztof Leszczyński,   

i Pan Krzysztof Kosiński - Prezydent Miasta. 

 

Laureatka w kilku zdaniach  podziękowała za uhonorowanie tym wybitnym i 

znamienitym dla społeczności Ciechanowa medalem i zobowiązała się, że nie  

przestanie działać  na rzecz społeczności lokalnej.  

 

 

Pkt. 3. Ustalenie porządku obrad. 

 

Radni przyjęli zaproponowany porządek obrad bez uwag. 

 

 

Pkt. 4. Informacja o protokole LXX Sesji Rady Miasta. 



3 
 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej 

sesji,  który w jego ocenie odzwierciedla  przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

 

Radni przyjęli protokół  bez uwag. 

 

 

Pkt. 5. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński w formie 

pisemnej. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał o ewentualne uwagi lub pytania do tego materiału?  

Radni przyjęli informację bez uwag. 

 

Pkt. 6. Informacja o działalności ZWiK  sp. z o.o. za 2022 rok - druk Nr 1. 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie było szeroko omawiane na 

posiedzeniach  komisji RM. W posiedzeniach komisji brali udział: Pan Marcin 

Burchacki – Prezes Zarządu ZWIK, Pan Artur Giziński – Wiceprezes Zarządu 

ZWIK i Pani Halina Bastkowska – Główna Księgowa ZWiK, którzy na bieżąco 

odpowiadali na wszystkie zadane pytania. Niemniej jednak zapytał o uwagi do 

sprawozdania? 

Wiceprzewodniczący RM Pan Michał Jeziółkowski, podziękował za bardzo dobrze 

i profesjonalnie przygotowaną informację o działalności ZWiK  sp. z o.o. za 2022. 

Pan Radny w swoim wystąpieniu poruszył następujące kwestie: 

 dostarczanie wysokiej jakości wody dla mieszkańców miasta; 

 zwrócił uwagę na nowe inwestycje ZWiK; 

 profesjonalną obsługę mieszkańców miasta; 

 sprawne i terminowy usuwanie awarii. 

Na koniec wystąpienia, Pan Radny podziękował Zarządowi  i pracownikom ZWiK za 

ogrom pracy i zaangażowanie w działalność spółki oraz pogratulował dobrych 

wyników. 

 

Pan Przewodniczący Krzysztof Leszczyński, także podziękował za profesjonalnie 

przygotowaną informację i przyłączył się do podziękowań za dotychczasowe 

zaangażowanie kierownictwa i pracowników w wykonywanie zadań spółki.  

 

Nikt więcej nie wypowiedział się w tej kwestii, informacja została przyjęta bez 

innych uwag. 
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Pkt. 7. Projekty uchwał 

 

1) w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Ciechanów - druk nr 2; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 714/ LXXI /2023. 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023 - druk nr 3; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 715/ LXXI /2023. 

3) w sprawie zmiany uchwały nr 346/XXXV/2021 Rady Miasta Ciechanów z 
dnia 25 marca 2021 roku w sprawie: uchwalenia wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 
będących w posiadaniu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Ciechanowie 
Spółka z o.o. na lata 2022-2024 - druk nr 4; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 716/ LXXI /2023. 

4) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 
okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  
na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 
dzierżawy - druk nr 5;  

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 717/ LXXI /2023. 

5) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 
okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  
na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 
dzierżawy - druk nr 6; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 718/ LXXI /2023. 

6) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - druk nr 7; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 719/ LXXI /2023. 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 8; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 720/ LXXI /2023. 

8) w sprawie wyboru ławników – druk nr 9; 
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Pani Radna Anna Smolińska przewodnicząca zespołu, przedstawiła 
przebieg prac Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 
Poinformowała, że wszyscy Radni otrzymali „Opinię Zespołu ds. 
zaopiniowania kandydatów na ławników z dnia 14 września 2023 r.”  

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów 
zarządził zgłaszanie przez Radnych kandydatów do Komisji Skrutacyjnej, 
w celu przeprowadzania wyborów ławników. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów 
zgłosił kandydatury Radnych: Michała Jeziółkowskiego i Piotra 
Wojciechowskiego .Radni wyrazili zgodę. 

Pani Radna Monika Smosarska zgłosiła kandydaturę Pani Radnej 
Agnieszki Marii Kuźmy, która wyraziła zgodę. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów 
poddał pod głosowanie zgłoszonych kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

19 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 
się komisja skrutacyjna  w składzie Radni Michał Jeziółkowski, Piotr 
Wojciechowski i Agnieszka Maria Kuźma została wybrana. 

Wydruk głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów 
poprosił o ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej i ogłosił 5 minut 
przerwy. 

Po przerwie. 

Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się w następujący sposób: 
Przewodniczącym komisji został wybrany Radny Pan Michał 
Jeziółkowski, członkami komisji Radni: Agnieszka Maria Kuźma i 
Piotr Wojciechowski.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - Pan Radny Michał 
Jeziółkowski przedstawił zasady głosowania obowiązujące przy wyborze 
ławników.  

 na ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie do orzekania w 
sprawach z zakresu prawa pracy; 

 na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku. 

Komisja skrutacyjna przeprowadziła wybory ławników do Sądu 
Rejonowego w Ciechanowie do orzekania w sprawach z zakresu prawa 
pracy i do Sądu Okręgowego w Płocku. 

W głosowaniu brało udział 19 radnych. 

Po oddaniu głosów przez wszystkich obecnych radnych, Pan Krzysztof 
Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, zarządził 
przerwę. Komisja skrutacyjna przeprowadziła liczenie głosów i 
przygotowała protokoły z ustalenia wyników głosowania. 
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Po przerwie: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, Pan Radny Michał 
Jeziółkowski odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w 
wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie do orzekania w 
sprawach z zakresu prawa pracy. 

Kandydaci na ławników otrzymali następujące ilości głosów: 

1) Stanisław Chmieliński oddano głosów   18; 

2) Mariusz Grodecki oddano głosów   15; 

3) Beata Kowalska oddano głosów   4; 

4) Marzena Urszula Mechowska oddano głosów   4; 

5) Ewa Wanda Pakuszewska oddano głosów   17; 

6) Małgorzata Penda oddano głosów   15; 

7) Mirosław Polakowski oddano głosów   15; 

8) Agnieszka Polens oddano głosów   17; 

9) Barbara Sierpińska oddano głosów   16; 

10) Żaneta Iwona Wierzba oddano głosów   16; 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydaci: 

1) Stanisław Chmieliński; 

2) Mariusz Grodecki; 

3) Ewa Wanda Pakuszewska; 

4) Małgorzata Penda; 

5) Mirosław Polakowski; 

6) Agnieszka Polens; 

7) Barbara Sierpińska; 

8) Żaneta Iwona Wierzba. 

zostali wybrani na ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Radny Michał 
Jeziółkowski odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w 
wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Płocku. 

Kandydatka na ławnika otrzymała następującą ilości głosów: 
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Dorota Kryszewska 18 głosów za wyborem, 1 głos przeciwny. 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydatka: 

Dorota Kryszewska 

została wybrana na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku. 

Protokoły z ustalenia wyników głosowań w wyborach ławników do sądów 
powszechnych stanowią załączniki do protokołu. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów 
odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru 
ławników- druk Nr 9 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 721/ LXXI /2023. 

 

Pkt.8. Interpelacje. 

 

Interpelacje złożyli: 

Pan Radny Krzysztof Leszczyński w sprawach: 

 wykonania sygnalizacji świetlnej  na skrzyżowaniu ulic Pułtuska i Batalionów 

Chłopskich; 

 wykonania modernizacji sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu Sienkiewicza i 

3 maja. 

Pani Radna Edyta Rzeplińska-Filipowicz w sprawie stworzenia zwrotnego 

funduszu wsparcia 

Pani Radna Anna Smolińska w sprawie zainstalowania punktów oświetlenia 

ulicznego na ul. Pęchcińskiej w Ciechanowie (od ul. Płockiej do skrzyżowania  

z ul. Baranowskiego). 

Panowie Radni Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski w sprawie uporządkowania 
terenu przy ul. 17-Stycznia, należącego do TKKF w Ciechanowie. 
 

 

Pkt.9. Wnioski Zarządów Osiedli. 

 

Głos zabrał Pan Tomasz Podsiadlik - przewodniczący zarządu osiedla nr 7, 

podziękował za wykonanie monitoringu na ścieżce pieszo – rowerowej w okolicach 

SP nr 7  i wykonanie remontu części ul. Szwanke, stanowiącej fragment drogi 

osiedlowej,  

 

Pkt.10. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pani Radna Edyta Rzeplińska-Filipowicz złożyła wniosek w sprawie przystąpienia 

do budowy lub kompleksowych remontów ulic: Towarowa, Hubala, Przyleśna, 

Patriotów, Ł. Cieplińskiego, Kaczeńców, S. Moniuszki, J. Hallera, Powstańców 

Warszawskich, Skrajna, E. Plater, Bohaterów Września. 
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Pkt.11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, że  wszelka korespondencja, która 

wpłynęła do Rady Miasta za jego pośrednictwem, została przekazana do Radnych 

drogą elektroniczną.  

 

Pkt.12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Leszczyński zamknął obrady LXXI 

Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

 

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

    /-/Krzysztof Leszczyński 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 
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Protokół 

z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników  

do sądów powszechnych  

sporządzony na sesji w dniu 28 września 2023 r.  

na kadencję od 2024 r. do 2027 r. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1) Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny        Jeziółkowski Michał ; 

 
2) członek Komisji Skrutacyjnej – radna                   Kuźma Agnieszka Maria:  

 
3) członek Komisji Skrutacyjnej – radny                     Wojciechowski Piotr . 

 

 
po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

 

1. Liczba  radnych  Rady Miasta Ciechanów 21, obecnych na  sesji uprawnionych  

 
do głosowania: 19 

2. Na ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie do orzekania w sprawach z 

zakresu prawa pracy zgłoszono kandydatury: 

1)  Stanisław Chmieliński; 

2)  Mariusz Grodecki; 

3)  Beata Kowalska; 

4)  Marzena Urszula Mechowska; 

5)  Ewa Wanda Pakuszewska; 

6)  Małgorzata Penda; 

7)  Mirosław Polakowski; 

8)  Agnieszka Polens; 

9)  Barbara Sierpińska; 

10) Żaneta Iwona Wierzba. 

 

3. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania:  19 

 

4. Liczba kart wyjętych z urny: 19 Różnica ilości kart wyjętych z od liczby osób, 

którym wydano karty do głosowania, powstała przypuszczalnie z powodu  
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 Nie było………………………………………………………………………………….. 

5. Liczba kart nieważnych 0 

6. Liczba głosów nieważnych 0 

7. Liczba głosów ważnych 19 

 

8. Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem  poszczególnych kandydatów: 

 

 
11) Stanisław Chmieliński oddano głosów   18; 

12) Mariusz Grodecki oddano głosów   15; 

13) Beata Kowalska oddano głosów   4; 

14) Marzena Urszula Mechowska oddano głosów   4; 

15) Ewa Wanda Pakuszewska oddano głosów   17; 

16) Małgorzata Penda oddano głosów   15; 

17) Mirosław Polakowski oddano głosów   15; 

18) Agnieszka Polens oddano głosów   17; 

19) Barbara Sierpińska oddano głosów   16; 

20) Żaneta Iwona Wierzba oddano głosów   16; 

 
 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydat/ci: 

 

 

9) Stanisław Chmieliński; 

10) Mariusz Grodecki; 

11) Ewa Wanda Pakuszewska; 

12) Małgorzata Penda; 

13) Mirosław Polakowski; 

14) Agnieszka Polens; 

15) Barbara Sierpińska; 

16) Żaneta Iwona Wierzba. 
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zostali wybrani na ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie do orzekania w 
sprawach z zakresu prawa pracy. 

W związku z tym, że kandydaci: 

1) ................................................................... ; 
(imię, imiona i nazwisko) 

2) ................................................................... ; 
(imię, imiona i nazwisko) 

Uzyskali równą liczbę głosów uprawniającą do uzyskania mandatu ławnika, a 

jednocześnie powodowałoby to wybór większej liczby ławników niż ustalony limit, o 

którym mowa w § 11 ust. 1 pkt .. Regulaminu, należy przeprowadzić II turę 

głosowania spośród tych kandydatów. 

Ponadto Komisja stwierdza, że podczas głosowania zaszły/nie* zaszły następujące 

okoliczności, które mogły mieć wpływ na ważność głosowania:                              

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

1) Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej   /-/Jeziółkowski Michał 

2) Członek Komisji Skrutacyjnej    /-/Kuźma Agnieszka Maria 

3) Członek Komisji Skrutacyjnej   /-/Wojciechowski Piotr 

* - wybrać właściwy wariant 
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Protokół 
z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników  

do sądów powszechnych  

sporządzony na sesji w dniu 28 września 2023 r.  

na kadencję od 2024 r. do 2027 r. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1) Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny        Jeziółkowski Michał ; 

 
2) członek Komisji Skrutacyjnej – radna                   Kuźma Agnieszka Maria:  

 
3) członek Komisji Skrutacyjnej – radny                     Wojciechowski Piotr . 

 

 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

 

1. Liczba  radnych  Rady Miasta Ciechanów 21, obecnych na  sesji uprawnionych  
 
do głosowania: 19 

2. Na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku zgłoszono kandydaturę: 

1) Dorota Kryszewska  

 

3. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 19 

 

4. Liczba kart wyjętych z urny: 19.  Różnica ilości kart wyjętych z od liczby osób, 

którym wydano karty do głosowania, powstała przypuszczalnie z powodu  
 

 Nie było………………………………………………………………………………….. 

5. Liczba kart nieważnych 0 

6. Liczba głosów oddanych na kandydata:  
 

1) Dorota Kryszewska 

a) za wyborem kandydata na ławnika                 18 głosów, 

b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika          0 głosów, 

c) bez dokonania wyboru                                1 głosów 

 

Wobec powyższego, komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydat  

Dorota Kryszewska uzyskał/nie uzyskał więcej głosów za wyborem niż przeciw 

wyborowi i został/nie został wybrany na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku 

Ponadto Komisja stwierdza, że podczas głosowania zaszły/nie zaszły następujące 
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okoliczności, które mogły mieć wpływ na ważność głosowania:                 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

1) Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej   /-/Jeziółkowski Michał 

2) Członek Komisji Skrutacyjnej    /-/Kuźma Agnieszka Maria 

3) Członek Komisji Skrutacyjnej   /-/Wojciechowski Piotr 

 

* - wybrać właściwy wariant 
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Sprawozdanie międzysesyjne 24.8.-27.9.2023 

Elektrociepłownia Ciechanów  

W Ciechanowie powstała instalacja wytwarzania energii elektrycznej i cieplnej  

w wysokosprawnej kogeneracji. Nowe źródła energii powstały przy ul. 

Kraszewskiego/Hala MOSiR (moc elektryczna 0,99 MWe) oraz przy ul. Tysiąclecia 

(moc 1,998 MWe). Tam powstała również elektrociepłownia wykorzystująca biomasę 

(zrębki), składająca się z kotła parowego o mocy 13 MWt  i turbiny o mocy 1,1 MWe. 

Nowe źródła energii będą produkować łącznie ponad 14,6 MWt mocy cieplnej 

znamionowej i moc elektryczną na poziomie 4,1 MWe. 

Umożliwia to odejście od wykorzystywania węgla w produkcji ciepła. Ograniczone 

zostaną rosnące obciążenia parapodatkowe, jakie ponosi miejska spółka (koszty 

zakupu uprawnień do emisji CO2). Spółka oszczędzi, co przełoży się na stabilność 

cen ciepła dla mieszkańców. W tej sprawie już złożono wniosek do Urzędu Regulacji 

Energii – centralnego organu administracji państwowej, który decyduje o 

zatwierdzaniu taryf. Szacuje się, że nowa taryfa od 1 grudnia 2023 roku będzie o 

około 10% niższa. Tańsza energia dla miasta umożliwiła powrót do pełnego nocnego 

oświetlenia ulic od 22 września. 

Doprowadzenie systemu ciepłowniczego w Ciechanowie do obecnego stanu było 

możliwe dzięki skutecznemu pozyskaniu zewnętrznych źródeł finansowania. Na 

inwestycje w transformację systemu ciepłowniczego miasta Ciechanów PEC 

przeznaczył prawie 80 mln zł w niecałe 5 lat. 43% tej kwoty to pozyskane dotacje w 

Unii Europejskiej (28 mln zł), czyli bezzwrotne sfinansowanie i zwiększenie wartości 

majątku spółki w postaci środków trwałych. 

Pod względem wymogów formalnych po 30 latach funkcjonowania system 

ciepłowniczy PEC osiągnął status efektywnego i został w pełni dostosowany do 

obowiązującego prawa w zakresie standardów emisyjnych. 

Po przeprowadzonych inwestycjach oraz poszerzeniu prowadzonej działalności 

Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej przekształcono decyzją prezydenta 

Ciechanowa Krzysztofa Kosińskiego w Elektrociepłownię Ciechanów Sp. z o.o. Nadal 

jedynym właścicielem spółki pozostało miasto, które posiada w niej 100% udziałów. 

 

Modernizacja ulic: Wiśniowej, Malinowej i Wiklinowej 

Na ulicy Wiśniowej obecne trwają roboty związane z budową kanalizacji deszczowej  

i oświetlenia ulicznego. Przebudowę przejdzie jezdnia i zjazdy. Umowny termin 

zakończenia prac to koniec listopada br. Jako kolejna remont przejdzie ul. Wiklinowa. 
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Droga zyska nową nawierzchnię z kostki, przebudowane będą zjazdy i istniejący 

parking. Zamówienie obejmuje również budowę kanalizacji deszczowej i budowę 

nowych miejsc postojowych. 

Ul. Malinowa zgodnie z dokumentacją projektową zostanie przebudowana na 

odcinku ok. 180 mb. Powstaną też chodniki i kanalizacja deszczowa. Wybranie 

wykonawcy przewidziane jest w bieżącym roku, natomiast rozpoczęcie i realizacja 

robót budowlanych w przyszłym roku. Na przeprowadzenie powyższych prac miasto 

pozyskało dofinansowanie od samorządu Mazowsza w kwocie 3,5 mln zł.  

 

Remont ul. Wyspiańskiego 

15 września rozpoczął się pierwszy etap modernizacji ul. Wyspiańskiego na odcinku 

od ul. Asnyka do granicy miasta (w kierunku Kargoszyna). Prace będą trwały około 

dwa miesiące. Remont będzie obejmował sfrezowanie istniejącej nawierzchni, 

ułożenie nowej bitumicznej, odcinkową wymianę krawężników oraz regulację krat i 

studni kanalizacyjnych. Zadanie jest w całości finansowane z budżetu miasta, a jego 

koszt to 292 tys. zł. Drugi etap remontu ul. Wyspiańskiego będzie dotyczył odcinka 

od ul. Asnyka do ul. Kraszewskiego. Modernizacja tej części drogi planowana jest na 

wiosnę 2024 r.  

 

Modernizacja sieci dróg – osiedle „Słoneczne 2” 

Prace w ul. Ludowej, Kruczej, Wędkarskiej, Wrzosowej i Spacerowej są finalizowane.  

27 września zakańczano wykonywanie ostatnich warstw z masy asfaltowej.  

Montowane są znaki pionowe i malowane oznakowanie poziome. Na realizację 

inwestycji miasto otrzymało dofinansowanie z Programu Inwestycji Strategicznych 

„Polski Ład”.  

 

Budowa żłobka w technologii modułowej                                                                                                             

30 sierpnia br. miasto podpisało umowę z wykonawcą na realizację inwestycji. 

Zadanie obejmujące budowę żłobka realizowane będzie w formule ,,zaprojektuj i 

wybuduj.” Nowy obiekt zostanie wykonany w technologii modułowej z zastosowaniem 

odnawialnych źródeł energii obejmujących m.in. pompę ciepła na potrzeby 

ogrzewania budynku i podgrzania cwu oraz instalacji fotowoltaicznej zapewniającej 

produkcję energii w ilości zapewniającej pokrycie zapotrzebowania energetycznego 

obiektu. Planuje się budowę jedno-kondygnacyjnego budynku o pow. użytkowej min. 

1070 m2 wraz z zapleczem socjalnym, administracyjno-technicznym, wyposażeniem 
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oraz zagospodarowaniem terenu przy zastosowaniu ekologicznych rozwiązań. 

Umowny termin zakończenia prac to maj 2025 r.  

 

Rewitalizacja i zagospodarowanie terenu rekreacyjnego zbiornika wodnego – 

Kąpieliska Krubin – VI etap 

Miasto zakończyło kolejny etap rozbudowy sieci ścieżek pieszo-rowerowych wokół 

zbiorników wodnych na Krubinie. Istniejąca już pętla wokół głównego zbiornika, 

sięgająca do dwóch sąsiadujących oczek wodnych, została rozbudowana w stronę 

drogi wewnętrznej w kierunku miejscowości Mieszki Atle. Trasy o długości blisko 240 

m zostały wykonane z naturalnych kruszyw. O realizacji projektu zdecydowali 

mieszkańcy biorąc udział w głosowaniu w ramach Ciechanowskiego Budżetu 

Obywatelskiego. 

 

Modernizacja Miejskiej Biblioteki Publicznej – Filia nr 1 

Zadanie obejmuje modernizację pomieszczeń Miejskiej Biblioteki Publicznej, Filia nr 

1 przy ul. Kicińskiego. Na początku września br. na dachu budynku została 

zamontowana instalacja fotowoltaiczna o mocy 5,5 kW oraz przyłączona do sieci 

elektroenergetycznej. Energia elektryczna jest już produkowana na potrzeby 

biblioteki.  Do połowy października br. potrwają prace remontowe w budynku 

biblioteki, mające na celu dostosowanie pomieszczeń do realizacji działań 

kulturalnych oraz działań związanych z integracją mieszkańców osiedli Kargoszyn i 

Podzamcze. Inwestycja jest realizowana w ramach programu wsparcia „Mazowsze 

dla lokalnych centrów integracyjnych 2023”. 

 

Przebudowa i rozbudowa budynku po młynie przy ul. Nadrzecznej  

Wykonano prace związane z naprawą i konserwacją większości elewacji ścian 

zewnętrznych. Dalsze prace przy elewacji (zachodniej) prowadzone będą po 

wykonaniu frontu robót umożliwiającego realizację w/w zakresu, tj. po wykonaniu 

stropu nad poziomem -1 nowego budynku. Ponadto, wykonano żelbetowy strop nad 

1 i 2 piętrem. W najbliższych tygodniach planowane jest kontynuowanie 

rozpoczętych robót oraz rozpoczęcie montażu konstrukcji stalowej dachu i instalacji 

elektrycznych. W nowym budynku na ukończeniu jest wykonanie ścian nad 

poziomem -1. W najbliższych tygodniach rozpocznie się wykonanie stropu nad 

poziomem -1 oraz budowa ścian przyziemia. Na terenie otwartym zamontowano 

podziemny zbiornik przeznaczony do gromadzenia wód opadowych. 
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Budowa wiaduktu nad torami 

Nad torami między ul. Ceramiczną a Skłodowskiej powstaje wiadukt dla pieszych  

i rowerzystów. Wykonawca zakończył prace związane z montażem balustrad płyty 

wiaduktu. Zrealizowano również prace malarskie. Obecnie trwa wykonanie instalacji 

szybów windowych i montaż balustrad na klatkach schodowych. W październiku 

planowane jest zakończenie pozostałego zakresu robót, tj. m. in. zakończenie 

montażu systemu iluminacji wraz z oświetleniem, montaż pokrycia dachowego z 

poliwęglanu i dźwigów osobowych oraz zagospodarowanie terenu przyziemia 

wiaduktu.  

 

Budowa Zielonego Targu  

Wykonawca w poziomie przyziemia wykonał ściany działowe. Na poziomie 1 piętra 

wykonano ściany konstrukcyjne oraz zamontowano płyty sprężone stropów. 

Kontynuowane są prace związane z wykonywaniem zewnętrznych sieci sanitarnych. 

Montowane są instalacje elektryczne, teletechniczne i systemu wentylacji. 

Rozpoczęto montaż aluminiowej stolarki okiennej. W najbliższym czasie planowane 

jest kontynuowanie rozpoczętych robót oraz wykonanie stropu architektonicznego 

dziedzińca i izolacji termicznej dachu. 

 

Budowa kolumbarium na cmentarzu komunalnym 

Na cmentarzu komunalnym przy ul. Gostkowskiej powstają miejsca pochówkowe na 

blisko  

3 tysiące urn. Kolumbarium powstało za budynkiem administracji ciechanowskiej 

nekropolii, na obszarze, na którym nie było grobów. Budowla została 

wkomponowana w zastany układ drzew. Zakończył się pierwszy etap budowy. W 

toku prac wykonano 30 modułów. W powstałych 180. niszach zmieści się 720 urn. 

Inwestycja realizowana przez Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych w ramach 

koncesji udzielonej przez miasto będzie kontynuowana. Sprzedaż miejsc rozpocznie 

się w październiku. Sprzedaż miejsc pochówków urnowych rozpocznie się w 

najbliższych tygodniach. Zajmie się nią miejska spółka PUK.  

 

Wydział Inżynierii Miejskiej i Infrastruktury Drogowej 

 Wykonano remonty cząstkowe nawierzchni asfaltowych w ulicach: Zamkowej, 

Gostkowskiej, Jesionowej, Wyspiańskiego, Broniewskiego, Mleczarskiej, 
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remont odcinka chodnika (około 108 m) przy ul. Sienkiewicza - pomiędzy 

mostem 3 Maja a ul. Tatarską, remont peronu przystanku Szpital 01 w ul. 

Powstańców Wielkopolskich i odnowę powłoki malarskiej ogrodzenia przy 

Szkole Podstawowej nr 3 w ul. Powstańców Wielkopolskich. Skorygowano 

przebieg gruntowego odcinka ulicy Hubala (zakres robót obejmował: 

korytowanie, uzupełnienie pospółką, wyrównanie istniejącej podbudowy 

tłuczniem kamiennym). 

 Podpisano umowę na zakup dwóch wiat przystankowych.  

 Wyczyszczono odcinki sieci kanalizacji deszczowej zlokalizowanej w ulicach: 

Broniewskiego, Kicińskiego, Kasprowicza, Słowackiego, Sikorskiego oraz 

odwodnienie liniowe w ul. Obozowej,  Zelwerowicza, Węgrzyna i Wolskiego. 

Wykonano remonty studni kanalizacji deszczowej w ul. Tysiąclecia. 

 Zakupiono 5 tys. worków na odpady dla pracowników fizycznych 

zatrudnionych w Urzędzie Miasta Ciechanów oraz 10 tys. worków z 

przeznaczeniem na liście z drzew rosnących na działkach Gminy Miejskiej 

Ciechanów, które zaśmiecają posesje szkół, firm i osób trzecich. 

 Trwa remont pomnika orła. W ramach prac wykonano demontaż płyt 

granitowych i liter, wymurowano za pomocą bloczka betonowego nowe ściany 

pod montaż płyt granitowych oraz umyto pomnik. 

 

Nowe nasadzenia zieleni 

Na osiedlu „Powstańców Wielkopolskich" przy wjeździe do szpitala na nowo 

powstałych rabatach zasadzono prawie 500 bylin i ustawiono dwie nowe ławki. 

Liliowce w trzech odmianach, trzcinnik, hosta, rozchodnik, kosodrzewina urozmaicą 

teren o powierzchni blisko 150 m2. Z kolei w ramach zwycięskiego projektu w 

Ciechanowskim Budżecie Obywatelskim zasadzono tam również drzewa Osiedle 

zdobiło będzie 11 wiśni i 5 klonów. 

 

Nowa trasa rowerowa  

Rozpoczęła się budowa dwukierunkowej ścieżki dla rowerzystów. Powstanie między  

ul. Tatarską i kładką na rzece, prowadzącą w kierunku ul. Wyrzykowskiego. Remont 

przejdzie też istniejący tam chodnik. Prace trwają od 27 lipca.  

 

Parki kieszonkowe na ciechanowskich osiedlach  

Rozpoczęły się prace przy tworzeniu kolejnego parku kieszonkowego w mieście. 
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Powstaje na osiedlu „Powstańców Wielkopolskich” przed budynkiem wielorodzinnym 

nr 13. Wybudowane będą alejki, zamontowane zostaną ławki, na powierzchni ok 200 

m2 zasadzone będą rośliny. Zagospodarowanie terenu zielenią pozwoli na 

uatrakcyjnienie przestrzeni dla mieszkańców oraz zwiększy retencję wody w gruncie. 

 

Remont Hotelu Olimpijskiego 

Hotel zarządzany przez MOSiR przechodzi pierwszy od ponad 30 lat gruntowny 

remont. Prace rozpoczęły się 31 lipca. Aktualnie wykonywane są roboty związane z 

elewacją. Wykonany będzie remont balkonów i schodów wejściowych, na nową 

wymieniona zostanie stolarka okienna i drzwiowa. Docieplone będą ściany. 

Wykonanie termomodernizacji pozwoli zmniejszyć koszty utrzymania hotelu. W 

środku obiektu prowadzone są prace remontowo-budowlane. Wszystkie są 

realizowane zgodnie z harmonogramem.  

 

Wymiana nawierzchni w hali sportowo-widowiskowej 

Ogólnodostępna hala do gier zespołowych przy ul. 17 Stycznia przechodzi pierwszą 

od powstania obiektu modernizację. Prace trwają od sierpnia, planowane 

zakończenie: przełom października i listopada. Aktualnie układana jest podbudowa 

pod nową nawierzchnię, która zastąpi wyeksploatowana drewnianą podłoga o 

powierzchni 1,4 tys. m2. Całkowita wartość zadania to blisko 700 tys. zł. 

Dofinansowanie w ramach programu „Sportowa Polska” wynosi 277 400 zł. 

Pozostałe koszty realizacji inwestycji miasto pokrywa z własnego budżetu. Na ten rok 

zaplanowano również remont elewacji budynku. 

 

Półmaraton i bieg na 10 km ulicami Ciechanowa 

Największa sportowa impreza dla biegaczy – V Ciechanowskie Święto Biegania – 

odbyła się na miejskim stadionie 17 września. W rywalizacji wzięło udział ponad 360 

osób. W biegu na 10 km i półmaratonie znaleźli się żołnierze z Batalionowej Grupy 

Bojowej NATO ze Stanów Zjednoczonych, Rumunii, Chorwacji, Wielkiej Brytanii i 

polscy żołnierze z 5 Mazowieckiej Brygady Obrony Terytorialnej. Pobiegli też 

reprezentanci grup i stowarzyszeń: Mazovia ProActiv, Cross Trening Mazovia 

Ciechanów, ASFALTLOVE DZIKI, Harder Ciechanów, Biegaj w Mławie, Kobiety w 

Centrum, Ks Przaśnik, Sunfit Studio i Team ZabieganeDni.  

w tym reprezentanci USA, Chorwacji, Rumunii i Wielkiej Brytanii. W biegach dzieci 

uczestniczyło prawie 400 młodych amatorów sportu.  
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Wydarzenie odbyło się przy współpracy miasta ze: Stowarzyszeniem Mazovia 

ProActiv, MOSiR, 5. MBOT, COEK Studio, ZWiK, PUK, Państwową Uczelnią 

Zawodową im. I. Mościckiego, Specjalistycznym Szpitalem Wojewódzkim w 

Ciechanowie, WOPR, I LO CN-B im. Polskich Spadochroniarzy w Ciechanowie, 

Technikum Mundurowym Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego w 

Ciechanowie, I LO im. 11 Pułku Ułanów Legionowych w Ciechanowie i Mazowiecką 

Izbą Gospodarczą. Organizację wydarzenia  wsparli sponsorzy oraz wolontariusze, w 

tym uczniowie ciechanowskich szkół: SP4, 5, 6, 7 i TWP. 

 

Mistrzostwa młodzików na stadionie 

16 września w Ciechanowie odbyły się Mistrzostwa Mazowsza Młodzików w Lekkiej 

Atletyce. W konkurencjach biegowych i technicznych wzięli udział dziewczęta i 

chłopcy w wieku 14-15 lat reprezentujący 48 mazowieckie kluby. W konkurencjach 

biegowych i technicznych odbyło się ponad 409 startów. Organizatorami mistrzostw 

byli: Szkolny Związek Sportowy Ziemia Ciechanowska, Warszawsko – Mazowiecki 

Okręgowy Związek Lekkiej Atletyki i MOSiR Ciechanów. Zawody przeprowadzono 

przy wsparciu Urzędu Miasta Ciechanów. 

 

Stypendia dla zawodników Juranda 

Zgodnie z deklaracjami, wzrasta wsparcie miasta dla ciechanowskich 

szczypiornistów.  

W związku z obecnością Juranda w Lidze Centralnej (klub awansował i rozpoczął 

sezon 2023/2024 od trzech zwycięstw, to jedyny reprezentant województwa 

mazowieckiego na tym szczeblu rozgrywkowym) trzynastu zawodnikom wręczono 

znacznie zwiększone stypendia sportowe. 

 

Nowości w Parku Nauki Torus 

1 września zwiedzającym udostępniono grupę urządzeń pozwalających na naukę 

przez doświadczenia. Wystawę wzbogaciły też tafle szkła o specjalnych 

właściwościach chemiczno-fizycznych. Są efektem współpracy Parku Nauki Torus z 

Politechniką Warszawską i firmą Saint Gobain.  

 

Kampania o bezpieczeństwie na drogach dla uczniów  

Blisko 160 młodych ciechanowian wzięło udział w kampanii społecznej na temat 

bezpieczeństwa na drogach. Panele dydaktyczne dla uczniów przygotował samorząd 
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Mazowsza oraz WORD w ramach projektu „Jesteś widoczny, jesteś bezpieczny”. 

Ratownicy medyczni ze Specjalistycznego Szpitala Wojewódzkiego w Ciechanowie 

zaprezentowali zasady udzielania pierwszej pomocy z wykorzystaniem fantomów do 

nauki resuscytacji krążeniowo-oddechowej. Organizatorzy przygotowali też rowerowy 

tor przeszkód i upominki dla uczestników. 

 

Konferencja o środkach unijnych w Parku Nauki Torus 

18 września w Ciechanowie odbyła się regionalna konferencja na temat tego, jak 

fundusze europejskie wpływają na rozwój lokalny. Konferencja „Nowa perspektywa, 

nowe możliwości – #FEM 2021-2027" była okazją do prezentacji kolejnych naborów 

na fundusze europejskie dla samorządów i przedsiębiorców.  

Uroczystości patriotyczne 

Obchody 84. rocznicy wybuchu II wojny Światowej odbyły się na cmentarzu 

komunalnym przy Kwaterze Wojska Polskiego i Ofiar Terroru. Wartę honorową pełnili 

kadeci I LO PUL im. 11 Pułku Ułanów Legionowych. Na cmentarzu odprawiona 

została Msza Święta koncelebrowana przez proboszczów ciechanowskich parafii. 

Wydarzenie zorganizowali: Prezydent Miasta Ciechanów oraz ZHP Hufiec 

Ciechanów. Oprawę  muzyczną uroczystości zapewniła Miejska Orkiestra Dęta OSP 

Ciechanów. 17 września w 84. rocznicę agresji sowieckiej na Polskę w mieście 

upamiętniono poległych i pomordowanych na Wschodzie. Uroczystość 

zorganizowana przez Związek Sybiraków, Światowy Związek Żołnierzy Armii 

Krajowej oraz Związek Więźniów Politycznych Okresu Stalinowskiego odbyła się przy 

Pomniku Ofiar Terroru na cmentarzu komunalnym. Wartę honorową przy pomniku 

pełnili kadeci I Liceum Ogólnokształcącego PUL im. 11 Pułku Ułanów Legionowych 

oraz I LO CN-B im. Polskich Spadochroniarzy. Modlitwę w intencji ofiar poprowadził 

ksiądz prałat Eugeniusz Graczyk, kapelan środowisk kombatanckich w Ciechanowie. 

Po uroczystościach na cmentarzu w kościele pw. św. Piotra Apostoła odprawiona 

została msza święta. 

 

Nauczyciele z awansem zawodowym 

1 września w ratuszu wręczono akty nadania awansu zawodowego na stopień 

nauczyciela mianowanego. Otrzymało je 8 nauczycielek miejskich placówek 

oświatowych. 

 

Nowy dyrektor SP nr 7 
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Po przeprowadzeniu postępowania konkursowego wyłoniono dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 7 w Ciechanowie. Od 1 września jest nim Marcin Stępień. Jego 

kandydatura została zaakceptowana przez komisję konkursową 24 sierpnia. W 

postępowaniu wpłynęła jedna oferta.  

 

Miasto i Samorząd Województwa z funduszami dla OSP 

20 tys. zł pozyskało miasto na doposażenie ciechanowskiej jednostki Ochotniczej 

Straży Pożarnej w niezbędny sprzęt do ochrony przeciwpożarowej.  Dofinansowanie 

pochodzi z programu „OSP – 2023”, realizowanego przez samorząd województwa 

mazowieckiego. 

Wsparcie Mazowsza umożliwi zakup środków łączności oraz środków ochrony 

indywidualnej: radiotelefonów nasobnych, radiotelefonu przewoźnego, 

podstawowego umundurowania, hełmów, spodni pilarza, szelek bezpieczeństwa i 

zakup drewnianych drabin nasadkowych. Wartość całego zadania wynosi ponad 42 

tys. zł. 

Europejski Tydzień Mobilności w Ciechanowie 

Ciechanów po raz kolejny włączył się w Europejski Tydzień Mobilności obchodzony 

między 16 a 22 września. Każdego z tych dni użytkownicy rowerów miejskich mogli 

skorzystać z darmowej godziny jazdy. 22 września w ramach „Dnia bez samochodu” 

przejazdy autobusami ZKM były bezpłatne. 

 

MAZOpiknik na błoniach 

23 września w Ciechanowie odbyła się plenerowa impreza integrująca mieszkańców.  

Na dzieci i młodzież czekały atrakcje, bezpłatne warsztaty, pokazy, gry oraz zabawy. 

Przed zamkiem utworzono jarmark wyrobów ludowych i produktów regionalnych, 

miasteczko zdrowia, strefę poświęconą atrakcjom turystycznym. Impreza zamknęła 

cykl letnich, plenerowych spotkań wpisujących się w tegoroczne obchody 25-lecia 

Samorządu Województwa Mazowieckiego. 

 

Rap Festiwal na błoniach 

Miejska impreza na zakończenie wakacji po raz kolejny przyciągnęła na zamkowe 

błonia tysiące osób. Na scenie wystąpiły gwiazdy polskiego rapu. 

 

IV Ciechanowski Piknik Naukowy  

27 sierpnia pod wieżą ciśnień na terenie Parku Nauki Torus stanęły interaktywne 



23 
 

stoiska, zorganizowano pokazy i wykłady. Tegoroczną edycję imprezy dla 

pasjonatów nauki i eksperymentów poświęcono zagadnieniom związanym z 

kosmosem i astronomią. Ciechanowski Piknik Naukowy odbył się po raz czwarty. 

Zorganizował go Stowarzyszenie Pozytywnie Historyczni. Realizację wydarzenia po 

raz kolejny wsparł finansowo Urząd Miasta Ciechanów.  

 

„Spotkania z historią” na dziedzińcu Zamku Książąt Mazowieckich 

2 września w Ciechanowie zorganizowano pokazy sokolnicze, łucznictwa , walk 

rycerskich, dżygitówki, na dziedzińcu zamku stanęły kramy rzemiosł dawnych. 

Organizatorzy przygotowali spektakl teatralny dla dzieci. Podobnie jak w ubiegłych 

latach, organizację tego największego z wydarzeń popularyzujących historię w 

Ciechanowie wsparł Urząd Miasta. 

 

Koncert Mazowieckiego Teatru Muzycznego 

Soliści, muzycy i tancerze Teatru Muzycznego wystąpili dla mieszkańców 10 

września z koncertem „Dla Ciebie śpiewałem”. Wydarzenie odbyło się w hali przy ul. 

Kraszewskiego w ramach obchodów jubileuszu Mazowsza.  

 

 

/-/ Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




















